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Innmeldt sak 1 fra medlem Torbjørn Dahl: Spørsmål om rovdyrutvalgets mandat og 
retningslinjer. Ønske om en orientering om Naturvernforbundets holdning og politikk på 
temaet rovdyr.  

Fylkesstyrets forslag til vedtak: Utvalgene i Naturvernforbundet i Innlandet fungerer som 
selvstendige arbeidsgrupper med mål om å samle medlemmer på tvers av fylket med interesse 
for samme tema. Utvalgene jobber autonomt og organiseres slik de selv ønsker. Det bør 
tilstrebes at fylkesstyret er representert i hvert utvalg. Offentlig kommunikasjon skal alltid 
godkjennes av styrets leder eller stedfortreder.  
 

Innmeldt sak 2 fra Renate Segtnan, leder i Naturvernforbundet i Gausdal: «Kommunestyret i 
Gausdal vedtok i desember at de "skal vurdere å se på behovet for en regional fjellplan for 
nevnte område i 2024". Jeg ser at fylkeskommunen skal utarbeide en regional veileder for 
fritidsboliger, og det er bra. MEN kommunene trenger mer hjelp/styring fra fylkeskommunen 
og Statsforvalteren. Kan Naturvernforbundet i Innlandet påvirke/fremskynde arbeidet med en 
mer helthetlig "fritidsboligpolitikk" på tvers av kommuner i Innlandet?» 

Fylkesstyrets forslag til vedtak: Et eget punkt om helhetlig fritidsboligpolitikk innarbeides i 
arbeidsprogrammet for 2024.  

 


